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- U vreme kad sam ja bio mlad to je bio san svakog dobrog omladinca - da ode na radnu akciju i
dobije udarničku značku  . Smatram da su radne akcije jako dobre zbog toga što mladi
upoznaju svoju zemlju, druže se sa ljudima raznih nacionalnosti, zajedno rade a sve to
doprinosi obnovi i razvoju zemlje u kojoj živimo. Nažalost nikada nisam učestvovao na velikoj
radnoj akciji ali preko škole jesam, kada je se kroz razne radne akcije prikupljao novac za
ekskurzije deci bez roditelja ili deci koja su bila u teškoj materijalnoj situaciji.
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